
 

 

 

Protokoll SGVKs styrelsemöte den 8 oktober 2023 på Motell 

Vätterleden , Gränna kl.9.00. 

 

Närvarande: Annelie K. Karjalainen, Kristina Lindberg, Eva Wieslander Walters, Krister Esping, Siv 

Hansson, Amilia Wisell Hansson. Agneta Lindberg deltog under paragraf §82,I 

 

Ej närvarande: Stefan Ernstsson 

§ 72..    Mötets öppnande. 

Ordförande öppnade mötet och hälsade styrelsemedlemmarna välkomna. 

§73.     Val av justerare. 

Siv Hansson utsågs att justera dagens protokoll. 

§74..     Fastställande av dagordning. 

Dagordningen fastställdes. 

§75.      Föregående protokoll. 

Protokoll från den 11/8 är godkänt. 

§76.   Beslut per capsulam. 

SGVKs styrelse har fattat beslut via capsulam 2023-08-29 att 

Rebecca Agronius får tjänstgöra som domarelev vid RDSGs rasspecial 5-6/8. 

SGVKs styrelse har fattat beslut via capsulam 2023-07-30 att 

man inte kommer sponsra rasklubbsutställning till denna rasspecial. Styrelsen tar med sig frågan och 

ser över det vid kommande styrelsemöte. 

SGVKs styrelse har fattat beslut via capsulam 2023-08-29 att 

Ulrica Olsson får dispens för Eva Eriksson Puli och Pumi samt för Svein Bjarne Helgesen på Mudi för 

att ge bedömning vid aspiranttjänstgöring i Sandviken. 

SGVKs styrelse har fattat beslut via capsulam 2023-08-29 att 



Annelie K. Karjalainen, Kristina Lindberg och Amilia Helin får delta vid SKKs seminarium för domar-

och-utställningsansvariga i specialklubbar den 10 september i Jönköping till en kostnad av 600kr per 

person. 

§77.   Beslut via AU. 

Inga beslut har tagits via AU. 

§78.    Godkännande av föregående protokoll. 

Protokoll 11/7 saknas för närvarande. 

§79.     Inkommande post/skrivelse 

Se bilaga nr 1. 

§80.     Utgående post. 

Se bilaga nr 2. 

§81.     Uppföljning av uppdrag. 

Se bifogad bilaga 2 uppdragslista. 

§82.     Rapporter 

a)      Ordförande 

Skks KF diskuterades. Nya stadgar år 2024 är uppskjutna till år 2025. Revidering av nya typstadgar 

påbörjas nu. 

b)      Kassör 

Kassören gick igenom klubbens ekonomi. Fortsättning av 10kr per hund och utställning sparas i fond. 

Kassören önskar att förskott anmäles 14 dagar i förväg. 

      PAUS mellan 9.45 och 9.55 

c)      Avel-och hälsokommittén. 

FURs RAS skall uppdateras. Möte med alla avelskommittéer i slutet av november. Alla rasklkubbar 

skall ha en avelskommitté. Kommittén avser att ha 2 föreläsare till avelskonferensen i höst. Ta fram 

enhetlig hälsoenkät. 

d)      Prov -och- tävling. 

Förslag på orter för BPH togs upp och skall undersökas.Vallningsaktiviteter planeras. Påminnelse om 

att rapportera in resultat till Allroundhunden kommer att  läggas ut av kommittén på hemsidan. 

e)      Utställningskommittén. 

Fem domare saknas för 2024 års utställningar. Arbetet fortsätter att fylla dessa platser. Kalendariet 

kommer att finnas i katalogen till Alingsåsutställningen i november. 



      PAUS mellan 10.45-11.00 

f)      Webmaster. 

Årshjulet skall kompleteras. Carola Lindekrans sitter kvar som Webmaster. 

g)      Sponsoransvarig.. 

Linda Hedebratt kontaktar de företag som är intressanta som sponsorer. De sponsorer som önskar ha 

ett försäljningsstånd på utställningar ger ett pris på 1.000kr. 

h)      Rasklubbarna. 

Vi har en rasklubb som styrelsen jobbar med där rykten och osanningar förekommer. För att få hjälp 

är frågan överlämnad till SKK. En rasklubb har ställt frågan  som ordförande har kontaktat SKK för att 

ge svar. 

i)      Domarkonferens den 18-19 november. 

Agneta Lindberg uppdaterade mötet om situationen och en muntlig offert från fotografen på 

40.000kr har accepterats av styrelsen och då är inte ett kontrakt nödvändigt.. Kassör Krister Esping 

reserverar sig då han inte sett kontraktet från fotografen som skötte filmningen i Falkenberg och 

Stockholm. 

§83.    Punkt för beslut. 

a)      Tryckning av domarkompendium  eller ej. 

Styrelsen beslutade att trycka kompendier. Rasklubbarna beställer och betalar för sina 

domarkompendier själva. 

Kassör Krister Esping reserverade sig mot beslutet. 

b)      Ersättning till rasklubbarna för arbete med domarkompendium. 

Ersättning till rasklubbarna för arbete med domarkompendiet är 3.000kr för de rasklubbar som har 

gjort färdigt kompendier som godkänts av SKK. 

c)      Presentkort vid rasklubbsutställningar. 

Rasklubbarna kan köpa högst två stycken presentkort à 150kr (värde 350kr) per år. 

d)      Avgifter vid utställningar för år 2024. 

Avgifterna för utställningar är oförändrade år 2024. Avgifterna för rasklubbsutställningar får inte vara 

högre än SGVKs  avgifter. Däremot kan rasklubbarna avstå från flerhundsrabatten. Barn med hund 

arrangeras inte av SGVK. Rasklubbarna får själva bestämma om de vill arrangera "Barn med Hund" De 

som dömer dessa utställningar får ej finnas i brottsregistret. 

e)      Gällande granskning av revision SSK.  

SGVK begär inte någon revision. 



f)      Mer utrymme för våra mailboxar. 

Styrelsen beslutade att styrelsen får mer utrymme i sina mailboxar. Krister Esping får i uppdrag att 

kontakta Webmaster. 

g)      Utökande av rasregister. 

Om styrelsen inte har något att invända, kommer SGVK att godkänna Ulrika Olsson (Schapendoes) 

h)      Utökande av rasregister. 

Om styrelsen inte har något att invända, kommer SGVK att godkänna Heelene Björkman (Dansk-

Svensk Gårdshund). 

i)      Försäljningsrosetter 

Styrelsen beslutade att förutom Excellent, Very Good och Good inte längre sälja försäljningsrosetter. 

Från och med 1 januari 2024 kommer endast rosetterna för BIR,BIM,CERT;Champion och Reservcert 

att delas ut i ringarna. CK-ochHP-rosetter får hämtas i sekreteiatet. Detta för att minska risken för 

skadade rosetter. 

j)      Val av avelskommittémedlem. 

Åsa Thunqvist valdes in till Avelskommittén. 

k)      Bildspel till domarkonferens med felaktiga bilder. 

Bildspel skall endast bestå av korrekta hundar. Styrelsen ger Avelskommittén i uppdrag att kontakta 

den rasklubb som skickat bilder på hundar som inte är korrekta. 

l)      Utställningar år 2025. 

Utställningen i Piteå kvarstår till och med år 2025. 

m)      Revidering av de nya typstadgarna och röstfördelning vid fullmäktige. 

Annelie K. Karjalainen, Kristina Lindberg och  Siv Hansson får i uppdrag att gå igenom revideringen av 

typstadgar samt förslag till fördelning av röster. Två fullmäktigemöten krävs för att besluta om 

revidering av stadgar samt ändring av röstfördelning. 

§84.  Övriga frågor. 

Inga övriga frågor diskuterades. 

§85.     Nästa möte. 

Nästa möte hålles den 6 november kl.19.00 via Zoom. 

§86.   Mötets avslutande. 

Mötet avslutades kl. 12.45 och ordförande tackade de närvarande styrelseledamöterna. 

 



                                                                       

_________________________                                        _______________________ 

Ordförande Annelie Karjalainen                                      Protokollföare Eva Wieslander                                                 

                                                                         

 

________________________ 

Justerare Siv Hansson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


